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سردار جلالی: بومی سازی در بخش امنیت فضای سایبر الزامی است

رئیس سازمان پدافند غیرعامل گفت: بومی سازی در بخش امنیت فضای سایبر بیش از ۸۰ درصد الزامی است و نبود آن امنیت و دفاع سایبری را بی مفهوم خواهد کرد. سردار غلامرضا جلالی طی سخنانی 
در همایش »دفاع از عمارت شیشه ای؛ توسعه امنیت فضای سایبری سازمان ها« با تأکید بر این که امنیت، بر بستر بومی سازی میسر می شود، اظهار کرد: با توجه به سرعت فزاینده توسعه فناوری اطلاعات 
و فضای ســایبری، نگاه ما به جنگ در آینده، تلفیقی از جنگ نظامی و ســایبری اســت. همین امروز هم اگر جنگی در دنیا روی دهد، بدون شــک بخشــی از آن جنگ ســایبری است. کما این که در حملات 

روسیه به اوکراین و گرجستان شاهد این پدیده بودیم. وی افزود: ما به رویکردهای جدیدی برای دفاع سایبری در کشور نیاز داریم، چرا که کارشناسان جهان بر این اعتقادند که هکرها به راحتی 
از پروتکل های امنیتی موجود عبور می کنند. رئیس ســازمان پدافند غیرعامل کشــور تأکید کرد: ما باید در این راســتا، ادبیات جدیدی تولید کنیم که پاسخگوی نیازهای کشور ما باشد و برای 

این کار نباید منتظر آمریکا و یا هیچ کشور پیشرفته ای باشیم. وی در پایان گفت: بومی سازی در بخش امنیت فضای سایبر بیش از ۸۰ درصد الزامی است و نبود آن امنیت و دفاع سایبری 
را بی مفهوم خواهد کرد.

مقیمی: اقتصاد مقاومتی 
باید به عنوان یک گفتمان 

در جامعه نهادینه شود
قائم مقام وزیر کشــور با تأکید بــر اینکه باید اقتصاد 
مقاومتــی به عنوان یک گفتمــان در جامعه نهادینه 
شــود، گفــت: امــروز تلاش دولــت این اســت که 
سیاســت های اقتصاد مقاومتی پیاده شــده و در کل 
کشور اجرایی شود. محمدحسین مقیمی یک شنبه 2۸ 
شهریورماه در شورای اداری استان همدان، با اشاره 
به اینکه مدیران شهرســتان ها خیلــی از تصمیمات 
را نمی توانســتند اجرایی کنند، اظهار کرد: واگذاری 
1۰۰ اختیــار به مدیران اســتانی به تصویب رســیده 
اســت و این اجازه به مدیران داده شده که تصمیمات 

را اجرایی کنند.
قائــم مقام وزیر کشــور با بیــان اینکــه در بعضی از 
شاخص های اجتماعی وضعیت خوبی نداریم، گفت: 
سازمان مدیریت امور اجتماعی در حال شکل گیری 
اســت. وی اظهار کرد: اقدامات اثرگذاری که رشــد 
منفی آسیب های اجتماعی را به دنبال داشته است، 
گــزارش داده خواهد شــد کــه شــورای اجتماعی و 
فرهنگی استان بر روی این موضوع باید فعال شوند.

مقیمی با اشــاره به اینکه انتخابات ســال گذشته با 
صیانــت از آراء مردم و بی طرفی برگزار شــد، تصریح 
کرد: در زمانی که انتخابات مجلس شورای اسلامی 
آغاز شد، هزاران جلسه سیاسی و اجتماعی در کشور 

برگزار شد که تنها 9 جلسه به هم خورد.
وی با بیان اینکه نشاط سیاسی و اجتماعی در آرامش 
کامل انتخابات برگزار شد، افزود: تمامی فرمانداران 
و بخشــداران و همه تلاش خود را بــه  کار گرفتند تا 
انتخابات در صحت و آرامش کامل برگزار شد. معاون 
وزیر کشور خاطرنشــان کرد: موفقیت کشور در گرو 
عزم و اراده دولت و به کارگیری همه امکانات اســت 
که یکسری از این امکانات به وسیله برجام ایجاد شده 
و برخی را بایــد خودمان ایجاد کنیم. مقیمی با تأکید 
بر اینکه باید از شــرایطی که برجام ایجاد کرده است، 
اســتفاده کنیم، گفت: باید از فرصت به دســت آمده 
پس از برجام استفاده کنیم تا رشد ۸ درصدی ایجاد و 

عقب ماندگی ها جبران شود.
وی بــا بیان اینکه همه مکلفیم وقت و فرصت خود را 
صرف جبران عقب ماندگی کشور کنیم، افزود: برای 
رسیدن به رشد ۸ درصدی نیاز به سرمایه گذاری وسیع 
داریم و حجم سرمایه گذاری فعلی باید چند برابر شود.
وی بیان کــرد: چه بخواهیم و چــه نخواهیم دولت 
تکلیف خود را در برجام انجام داده و موانع برداشــته 
شده به طوری که امروز شاهد این هستیم که فروش 

نفت به 2.5 میلیون بشکه رسیده است.
قائم مقام وزیر کشــور تأکید کــرد: اینکه صادرات و 
فروش نفت کشور از ۸۰۰ هزار بشکه به 2.5 میلیون 
بشکه رسیده، همه از آثار برجام است، هرچند درست 
است که به اهدافی که به دنبال آن بودیم نرسیده ایم.
مقیمی گفت: در ســند چشــم انداز 2۰ ســاله کشور 
باید ســالانه ۸ درصد رشد داشته باشیم که در بعضی 
از ســال ها موفق شدیم به این رشــد برسیم اما آنچه 
بر ما تکلیف می شــود کار و فعالیت بیشــتر اســت و 
هردولتی باید خود را مقید به نزدیک شدن به اهداف 
سند چشم انداز کند. وی خاطرنشان کرد: امروز رشد 
اقتصادی کشــور به 4.4 درصد رسیده است و 3.6 
درصد تا رســیدن به ۸ درصد سند چشم انداز فاصله 
وجود دارد. قائم مقام وزیر کشور افزود: در گذشته رشد 
منفی 6.۸ درصدی را تجربه کردیم و این یعنی 14.7 
درصد از هدف چشم انداز عقب هستیم، بنابراین باید 
علاوه براینکه عقب ماندگی خود را جبران می کنیم، 
عقب ماندگی گذشــته را نیز جبــران کنیم که این کار 

سخت تر می شود.
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سعید مرتضوی تبرئه نشده
محسنی اژه ای در جمع خبرنگاران  عنوان کرد

حجت الاسلام و المســلمین غلامحسین محسنی اژه ای در یکصد و دومین 
نشست خبری با اهالی رسانه با بیان از کشف مقادیر قابل توجهی مواد مخدر در 
یک ماه گذشته خبر داد و گفت: این موضوع دو مطلب را به ما نشان می دهد؛ 
اینکه موادی که در کشورهای همجوار تولید می شود تا به سایر کشورها ارسال 
شــود که بخشــی از آن در کشور ما هم توزیع می شــود، چقدر زیاد است که در 

کمتر از یک ماه این میزان کشف شده است.
وی افزود: از این تعداد کشفیات، یک هزار و 425 کیلوگرم هروئین بوده است 
و شــما می دانید که این میزان می تواند انســان ها را به ورطه نابودی بکشاند. 
زمانی که مــا قاچاقچی مواد مخدررا مجازات می کنیــم داعیه داران دروغین 
مدافع حقوق بشر فریادشان بلند می شود ولی نسبت به این جنایتی که صورت 
می گیرد که می تواند هزاران انســان را به مرگ بکشــاند، هیچ اقدام موثری را 

انجام نمی دهند.

 در رابطه با نوشته و قصد مرتضوی، 
فقط ملتزم به نظر دادگاه هستیم

حجت الاســلام محسنی اژه ای در ادامه در پاسخ به ســوال خبرنگاری مبنی 
بر اینکه آقای مرتضــوی در نامه خود در خصوص واقعه کهریزک عذرخواهی 
کردند و نظرات متفاوتی در این باره مطرح شــد، درباره آنچه در سال ۸۸ اتفاق 
افتاد بایــد دو نکته را مورد توجه قرار داد. افرادی که برخلاف قانون و برخلاف 
ضوابط مردم را تحریک کردند، اموال عمومی را به آتش کشیدند و سبب شدند 
عده ای کشته شــوند، در حالی که انتخابات مفتخرانه برگزار شد، چندین ماه 
ایجاد ناامنی و ناهنجاری کردند، نیروهای مسئول وارد شدند و بخشی از فتنه 

گران و مجرمین را محاکمه و مجازات کردند و بخشی دیگر نیز فرار کردند.
ســخنگوی دســتگاه قضا تاکید کرد: افراد نباید امروز بــه بهانه های مختلف 
مجرمین سال ۸۸ را تطهیر کنند. اگر چنین حوادثی تکرار شود وظیفه مردم و 
حکومت است که با شدت برخورد کنند. در آن سال حوادث تلخی رخ داد که یکی 
از آن حوادث واقعه کهریزک بود. نظام در اینجا هیچ کوتاهی نکرد، به محض 
اطلاع برخورد جدی را شــروع کرد. تمام کسانی که در آنجا بودند منتقل شدند 
و همچنین کسانی که به نحوی پیرامون این موضوع متهم بودند تحت تعقیب 
قرار گرفتند. پرونده ها رســیدگی شــد که بخشی از آنها تا مرز مجازات قصاص 
هــم پیش رفت، بعضی ها هم مورد مجازات های دیگر قرار گرفتند. این واقعه 
جرم و خلاف قانون بود که در مقابل آن اقدام دســتگاه قضایی، اقدامی قاطع 

بود که هیچ اغماضی در رسیدگی به آن صورت نگرفت.

وی در رابطه با نامه مرتضوی تصریح کرد: ما منتظریم که دادگاه نظر دهد، به 
این صورت هم نبوده که در تمام موارد در این خصوص تبرئه شــوند، در بعضی 
موارد تبرئه نشــده اند. در رابطه با این نوشــته و قصد و نیت ایشان و برداشت از 
این نامه ما ملتزم به نظر کسی نیستیم، فقط ملتزم به نظر دادگاه هستیم؛ بارها 
گفته ام اگر همه ملتزم به قانون باشیم به نفع ما است. دادگاه باید نظر دهد که 
دادستان سابق در این باره مقصر بوده است و یا به چه میزان مقصر بوده است.
در بخشی دیگر از نشست خبری،  خبرنگاری عنوان کرد که دو برادر در زندان 
اوین که یکی از آنها آهنگســاز و دیگری فیلمســاز اســت حضور دارند. یکی از 
آنها به بیماری ام اس مبتلاســت و مسئولین زندان از انتقال وی به بیمارستان 
جلوگیری کردند و این امر موجب اعتصاب غذای برادر دیگر شــده اســت که 
ســخنگوی قوه قضاییه در جواب گفت: در رابطه با ادعای شما نمی دانم ولی 
باز هم گفته ام تمام تلاشــمان این است که اگر کسی ضرورتی نباشد به زندان 
نــرود و افرادی که بــه زندان می روند اگر مریضی داشــته اند و یا داخل زندان 
مریض شــده اند تا آنجا که ممکن است از امکانات زندان استفاده شود و مورد 
درمان قرار گیرند و اگر نه این امکان وجود ندارد به بیمارستان ها منتقل شوند. 
در قانون هم مواردی پیش بینی شده چه زمان افراد به بیمارستان منتقل شوند 
که پزشکی قانونی باید تشخیص دهد که فرد به بیمارستان منتقل شود یا خیر.
ســخنگوی قوه قضاییه در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه همه متهمان امنیتی 
محکوم می شــوند مانند نازنین زاغری که به 5 ســال حبس محکوم شده که 
از نوع اتهام وی و جزئیات پرونده وی خبری منتشــر نشده است؟ گفت: همه 
متهمان امنیتی محکوم نشده اند. به تمام این پرونده ها با حضور وکیل رسیدگی 
می شــود و وکیل پرونده را مطالعه می کند و در این صورت اســت که لایحه را 
می دهد، مگر می شــود آن ها در جریان نباشــند. وی یادآور می شود: اینکه ما 
از جزئیات خبر نداریم را باید از وکیل و متهم بپرســد. اگر جزئیات حکم منتشر 
نشده به این دلیل است که تا حکم قطعیت پیدا نکند، حق انتشار آن را نداریم. 
محســنی اژه ای ادامه داد:  برای برخی از متهمان حکم صادر شده که دادگاه 

بدوی آن را صادر کرده است و بنده از جزئیات موضوع خبر ندارم.

 فیلتر خبرگزاری موج ارتباطی با 
موضوع واگذاری املاک شهرداری نداشت

حجت الاســلام و المسلمین محسنی اژه ای در پاســخ به سوالی درباره حقوق 
های نامتعارف و اقدامات دســتگاه قضایی در این زمینه گفت:  اگر در رابطه با 
فیش های حقوقی نجومی خلافی صورت گرفته باشــد آن را دنبال می کنیم و 

اگر افراد مالی را برده باشــند دادگاه آن ها را مجازات می کند. دولت اعلام کرد 
که این موضوع را بررسی می کند لذا قوه قضاییه منتظر ماند و رئیس جمهور به 
موضوع وارد شد. متعاقب آن ما منتظر بودیم که دولت بررسی ها را انجام دهد 
و اگر جرمی به وقوع پیوسته به قوه قضاییه اعلام کند، البته دولت اقداماتی را 
انجام داده و مجلس هم اقداماتی را انجام می دهد تا اینگونه مسائل تکرار نشود.
وی افزود: دولت تاکنون فردی را به عنوان مجرم معرفی نکرده است. در مورد 
متخلفین نیز 15 نفر بودند که بعضی جابجا شــدند و برخی هم استعفا دادند و 

برخی منفصل و برخی دیگر عزل شدند.
معــاون اول قــوه قضاییه افزود: قوه قضاییه بعد از اینکــه منتظر ماند تا دولت 
اقداماتش را انجام دهد به سازمان بازرسی کل کشور برای این موضوع دستور 
داد که این سازمان نیز از ابتدا وارد شد و قرار است گزارشی را بدهد. از سازمان 
بازرســی که موضوع را پرسیدم اعلام کردند که 3۰ استان از مبالغ بالا به پایین 
بررسی کردند و به زودی هم جمع بندی می کنند و فقط یک استان برای بررسی 
باقی مانده است. من گفتم نیازی نیست که منتظر بمانید و گزارش را ارائه دهید.
محسنی اژه ای  یادآور شد:  اگر افرادی بدون مجوز این مبالغ را دریافت کرده اند 
باید حتما تحت تعقیب قرار گیرند اگر به افرادی هم با مجوز پول هایی داده شده 

صحیح نیست و خلاف عدل و مروت است و باید پول ها را برگرداند.
محسنی اژه ای  درباره موضوع واگذاری املاک شهرداری به برخی از افراد نیز 
گفت: در مورد شهرداری قبلا دادستان کل کشور دو موضوع را مطرح کرد یک 
اینکه آیا در شهرداری خلافی صورت گرفته یا خیر که دادستان کل کشور هم 
مسئول بررســی این موضوع شده است. اگر خلافی هم در شهرداری صورت 
گرفته باشــد برای بررسی آن اغماض نمی شود. موضوع دوم این که دادستان 
کل کشور هیاتی را تعیین کردند تا این موضوع را بررسی کنند. اگر در میان این 
موضوع نشریه ای وارد شود و تخلفی کند با آن برخورد می شود. قبلا هم داشتیم 
که فلان متهم از فلان ســایت و نشریه شکایت کرده مانند مهدی هاشمی که 
از برخی ســایت ها و روزنامه ها شــکایت کرد. این موضوع که هر کسی به خود 

اجازه دهد مطالب راست و دروغی را منتشر کند صحیح نیست.
وی تاکید کرد:  اگر هیاتی که این موضوع را بررســی می کند به این رســید که 
تخلفی در شهرداری صورت گرفته قوه قضاییه از لحاظ جنبه عمومی به موضوع 
ورود پیدا می کند. محســنی اژه ای  یادآور شــد: برخی از سایت ها که در زمان 
بررســی این موضوع فیلتر شدند هیچ ربطی به موضوع شهرداری ندارند زیرا با 
موضوع شهرداری همزمان شد؛ مانند خبرگزاری موج، زیرا فیلتر این خبرگزاری 

هیچ ارتباطی به شهرداری نداشت و این پرونده شاکی خصوصی داشت.

سوژه روز

شکایت به قاضی القضات
پس از استمرار حواشی نشریه یالثارات الحسین انجمن تهیه کنندگان مستقل سینمای ایران طی نامه ای سرگشاده به 
ریاســت قوه قضائیه، از یک نشریه شکوه کرد. انجمن تهیه کنندگان مستقل سینمای ایران طی نامه ای سرگشاده به 
ریاســت قوه قضائیه از یک نشریه به خاطر انتشار مطلب هایی که نسبت هایی را به برخی سینماگران وارد داشته است، 
شکایت برد. در این نامه آمده است، »نشریه ای که زیر نام سرور آزادگان جهان منتشر می شود، درباره سه هنرمند صاحب 
نام سینمای ایران،با ردیف کردن الفاظ و تصوراتی را به این عزیزان نسبت داده است. از شما به عنوان قاضی القضات 
جمهوری اسلامی ایران تقاضا داریم دستور رسیدگی صادر و اجازه نفرمایید زیر نام سرور شهیدان جهان با آبروی هنرمندان 

مسلمان کشورمان بازی شود.« پیش از این و پس از آنکه نشریه یالثارات در هفته های اخیر مطالب متعددی منتشر کرد که در هفته پیشین به یک اتهام 
جنسی بسیار بی سابقه در تاریخ مطبوعات ایران به چند سینماگر منتهی شد، گروهی از خبرنگاران و فعالان فرهنگی ـ که خود را »فعالین رسانه ای و 
فرهنگی جبهه فرهنگی انقلاب اسلامی« خوانده اند ـ در نامه ای سرگشاده، خواستار برخورد قضایی با این نشریه شدند. در میان نام امضاکنندگان این 
بیانیه، اســامی برخی منتقدان پرسابقه فعال نظیر محمدتقی فهیم و همچنین آرش فهیم، مسئول سینمایی روزنامه کیهان دیده می شود که نشان از 
نگرانی جدی این طیف بابت دفاع بد یالثارات از ارزش ها دارد. در بخشی از نامه خبرنگاران هم امده بود: بارها به این موضوع اشاره کرده ایم و باز باید بر 
آن تاکید کنیم که الگوی ما، در نقد فرهنگی و ورود مصلحانه و متفکرانه به عرصه فرهنگ، سید شهیدان اهل قلم؛ شهید بزرگوار سیدمرتضی آوینی 
است که هیچگاه در مطالب و آثارش ورود اینچنینی را ندیدیم و حتی اگر حرفی مخالف اکثر بدنه سینما وجود داشت، با منطق و دلیل آن را بیان می نمود.


